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Protokół  XLVI sesji 

Rady Miejskiej we Włoszczowie 

z dnia 28 września 2022 roku 

 

                Obrady czterdziestej szóstej sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie rozpoczęły się 

o godzinie 900 i trwały do godzinny 1002. W obradach sesji uczestniczyło 13 radnych zgodnie 

z listą obecności ( nieobecni  radni:  Roman Sybis, Piotr Turczyński). 

W sesji uczestniczyli również: 

1. Grzegorz Dziubek – Burmistrz Gminy, 

2. Henryka Skiba – Sekretarz Gminy, 

3. Dariusz Górski – Skarbnik Gminy,  

4. Michał Ślęzak – Naczelnik Wydziału MRO,  

5. Arkadiusz Milewski- Z-ca Dyrektora SCO we Włoszczowie, 

6. Iwona Boratyn – Rzecznik Prasowy Gminy Włoszczowa, 

7. Ewa Kokowska – Radca Prawny.  

Obradom przewodniczył Grzegorz Dudkiewicz .  

Przewodniczący Rady Miejskiej powitał wszystkich zaproszonych gości. 

Do punktu 1  

Przewodniczący Rady - otworzył obrady czterdziestej szóstej sesji VIII kadencji Rady 

Miejskiej we Włoszczowie. 

Stwierdził, iż zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczy 13 radnych i obrady                      

są prawomocne.  

Na sekretarza obrad powołał Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Krzysztofa Suligę.  

Do punktu 2 

Przewodniczący Rady - zwrócił się z pytaniem czy są uwagi lub propozycje zmian  

do porządku obrad, uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad. 

Głosowanie: 13 głosów „za”, porządek obrad został przyjęty. 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie  prawomocności obrad, powołanie sekretarza obrad.  

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu XLIV i XLV sesji VIII kadencji Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

4. Informacja Burmistrza z realizacji uchwał XLIV i XLV sesji Rady Miejskiej.  

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek                   

w tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin zajęć dydaktycznych, 

wychowawczych i opiekuńczych, przysługujących nauczycielom, którym 

powierzono stanowiska kierownicze i tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć dla niektórych nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy        

z dnia 26 stycznia 1982 r. – Karta Nauczyciela oraz pedagogów, psychologów, 

logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych, 

2) rozpatrzenia wniosku wniesionego w dniu 15.06.2022 r., 

3) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Włoszczowa, 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Włoszczowa, 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Włoszczowa na lata 2022-2029, 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Włoszczowa na 2022 

rok, 

7) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Włoszczowskiemu. 

6. Przyjęcie informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Włoszczowa za I półrocze 
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2022 r. 

7. Przyjęcie protokołu kontrolnego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej we Włoszczowie.  

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie obrad.   

                                                                                                                                                                                                                  

Do punktu 3     

Przyjęcie  protokołu XLIV sesji  Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

Przewodniczący Rady -  zwrócił się do Radych informując, iż protokół XLIV sesji  Rady 

Miejskiej VIII kadencji z dnia 23 czerwca 2022 r. pozostawał do wglądu w Biurze Rady  

Miejskiej, każdy radny miał możliwość zapoznania się i wniesienia uwag. Zapytał czy są  uwagi 

co do treści protokołu. W związku z tym, że nie zostały zgłoszone żadne uwagi, protokół 

poddany został pod głosowanie. 

Głosowanie: 13 głosów „za”- protokół XLIV sesji  Rady Miejskiej VIII kadencji z dnia                    

23 czerwca 2022 r. został przyjęty.  

Przyjęcie  protokołu XLV sesji  Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

Przewodniczący Rady -  zwrócił się do Radych informując, iż protokół XLV sesji  Rady 

Miejskiej VIII kadencji z dnia 12 sierpnia 2022 r. pozostawał do wglądu w Biurze Rady  

Miejskiej, każdy radny miał możliwość zapoznania się i wniesienia uwag. Zapytał czy są  uwagi 

co do treści protokołu. W związku z tym, że nie zostały zgłoszone żadne uwagi, protokół 

poddany został pod głosowanie. 

Głosowanie: 13 głosów „za”- protokół XLV sesji  Rady Miejskiej VIII kadencji z dnia                    

12 sierpnia 2022 r. został przyjęty.  

 

Do punktu 4 

Informacja  z realizacji uchwał XLIV i XLV  sesji  Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady – poprosił Burmistrza Gminy Włoszczowa o przedstawienie informacji 

z realizacji uchwał. 

Burmistrz - poinformował, iż na XLIV sesji Rady Miejskiej w dniu 23 czerwca 2022 r. podjęto                 

9 uchwał, które zostały udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Włoszczowa      

z których przekazano: 

23 czerwca 2022 r.-3 uchwały do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Świętokrzyskiego, 

24 czerwca 2022 r. – 4  uchwały Wojewodzie Świętokrzyskiemu i 5 uchwał Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej.  

Dodał, że na XLV sesji Rady Miejskiej w dniu 12 sierpnia 2022 r. podjęto 2 uchwały, które 

zostały udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Włoszczowa z których 

przekazano: 

12 sierpnia  2022 r.-1 uchwałę do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Świętokrzyskiego, 

12 sierpnia 2022 r. – 2  uchwały do  Regionalnej Izby Obrachunkowej.  

Wykonaniu przez Burmistrza Gminy podlegało osiem uchwał. 

W okresie między sesjami wydanych zostało 31 zarządzeń dotyczących funkcjonowania urzędu   

i jednostek organizacyjnych.  

Przewodniczący Rady- poinformował, że przechodzimy do kolejnego punktu porządku obrad. 

Dodał, że projekty uchwał wraz z uzasadnieniem radni otrzymali w przesłanych materiałach. 

Uchwały poddawane będą pod głosowanie w kolejności wymienionej w porządku obrad. 

Do punktu 5 

Podjęcie uchwał w sprawach: 

Do punktu 5.1 

zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek                                 

w tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych             
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i opiekuńczych, przysługujących nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze      

i tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla niektórych nauczycieli 

niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy        z dnia 26 stycznia 1982 r. – Karta Nauczyciela 

oraz pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13  głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XLVI/298/22 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania                    

i rozmiaru obniżek w tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin zajęć dydaktycznych, 

wychowawczych i opiekuńczych, przysługujących nauczycielom, którym powierzono 

stanowiska kierownicze i tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla niektórych 

nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. – Karta 

Nauczyciela oraz pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców 

zawodowych. 

Do punktu 5.2 

rozpatrzenia wniosku wniesionego w dniu 15.06.2022 r.  

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały. 

Radny Marek Gołda- zapytał  co jeżeli SKO wyda decyzje odmowną. 

Henryka Skiba Sekretarz – powiedziała, że cyt.,, Co do zasady w tych kwestiach rozstrzyga 

Burmistrz rzadko organ II instancji odmawia wydania warunków. Tutaj jedynie może być albo 

utrzymana w mocy decyzja ewentualnie przekazana do ponownego rozpatrzenia. Najczęściej 

się to dzieje z przyczyn formalnych, jeżeli jakiś błąd po drodze został popełniony ‘’.  

Radny Marek Gołda – powiedział, że: cyt,, Czyli mówiąc krótko decyzja zapadła kropka ‘’.  

Henryka Skiba Sekretarz –powiedziała, że: cyt.,, Nie kropka decyzja nie jest prawomocna nie 

jest ostateczna, więc tak naprawdę teraz SKO bada na nowo sprawę . Sprawdza czy Burmistrz 

wydając tę decyzję popełnił  jakiś błąd’’.  

Przewodniczący Rady - Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, 

a po jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 12  głosami ”za”, podjęła uchwałę            

Nr XLVI/299/22 w sprawie rozpatrzenia wniosku wniesionego w dniu 15.06.2022 r.  

Radna Anna Błaszczyk nie brała udziału w głosowaniu.  

Do punktu 5.3  

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Włoszczowa 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13  głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XLVI/300/22 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Włoszczowa. 

Do punktu 5.4  

zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Włoszczowa 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13  głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XLVI/301/22 zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Włoszczowa. 

Do punktu 5.5 

zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Włoszczowa          

na lata 2022-2029 
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Przewodniczący Rady – poprosił Skarbnika o przedstawienie projektów uchwał  dot. WPF             

i budżetu.  

Skarbnik Dariusz Górski – powiedział, że do uchwały w sprawie WPF i zmieniającej budżet 

dodano kwotę 596 700,00 zł, która wpłynęła na rachunek bankowy budżetu na dodatek 

węglowy. Kwota dochodów zwiększona została o 9 067 969,07 zł a kwota wydatków                       

o 9 363 805,36 zł. Natomiast plan dochodów po zmianach  na 2022 rok zwiększono o kwotę 

8 370 360,71 zł a plan wydatków o kwotę 8 666 197,00 zł.  Dodał, że na dodatek węglowy 

kwota  dotacji po zmianach wynosi 7 481 700,00 zł. 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektów uchwał, pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13  głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XLVI/302/22 zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Włoszczowa na lata 2022-2029. 

Do punktu 5.6  

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Włoszczowa na 2022 rok 
Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13  głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XLVI/303/22 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Włoszczowa na 2022 rok. 

Do punktu 5.7 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Włoszczowskiemu  

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13  głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XLVI/304/22 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Włoszczowskiemu. 

Do punktu 6  

przyjęcie informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Włoszczowa za I półrocze          

2022 r. 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do  wykonania budżetu Gminy Włoszczowa     

za I półrocze  2022 r., pytań nie wniesiono. Przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13  głosami ”za” (jednogłośnie) przyjęła  

informacje o przebiegu wykonania budżetu Gminy Włoszczowa za I półrocze 2022 r. 

Do punktu 7  

przyjęcie protokołu kontrolnego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej we Włoszczowie  
Przewodniczący Rady – poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Czesława 

Młynarczyka o przedstawienie  protokołu. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Czesław Młynarczyk – przedstawił protokół kontrolny  

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej we Włoszczowie w zakresie gospodarowania środkami  

finansowymi z funduszu sołeckiego sołectwa Rząbiec w roku 2021.  
Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do  protokołu kontrolnego Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej we Włoszczowie. Pytań nie wniesiono, przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13  głosami ”za” (jednogłośnie) przyjęła  

protokół  kontrolny Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

 Do punktu 8  

Sprawy Różne  

Przewodniczący Rady- zapytał  - kto z radnych chciałby zabrać głos w sprawach różnych. 

Sołtys Ryszard Karpiński – poruszył następujące kwestie:  
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 dopłat do wymiany źródeł ciepła,  

 opinii prawnej dot. spraw związanych z funduszem sołeckim, 

 mostku w Dąbiu,  

 drogi na osiedlu Armii  Krajowej we Włoszczowie.  

Sekretarz Henryka Skiba – odniosła  się do kwestii poruszanych przez sołtysa Ryszarda 

Karpińskiego dot. opinii prawnej związanej z funduszem sołeckim powiedziała, że: radca 

prawny nie tworzy przepisów, więc słowo ,,lub ‘’nie skutkowało wprowadzeniem w błąd.   

Natomiast jeśli  mieszkańcy po zebraniu wiejskim czuli się zdezorientowani mogli wnosić 

uwagi czego nie poczynili.  

Radny Jerzy Wiśniewski – odniósł się do kwestii poruszanych przez sołtysa Ryszarda 

Karpińskiego stwierdził, iż bardzo trudno zgodzić się z tym co pan sołtys mówi.  Powiedział, 

że Włoszczowa po rewitalizacji się bardzo zmieniła. Natomiast droga na osiedlu Armii 

Krajowej  nie jest kluczową dla Włoszczowy. Dodał, że jako radny ma 4 miejscowości                   

oraz radni którzy mają również miejscowości gdzie uczestniczą  w funduszu  sołeckim i  nie 

mają problemu. Problem jest tylko Koniecznie. 

Burmistrz Grzegorz Dziubek  - odniósł się do kwestii poruszanych przez sołtysa Ryszarda 

Karpińskiego dot. dopłat do piecy. Powiedział, iż uchwała została podjęta w lutym                              

i prawo nie działa wstecz.  

Odnośnie mostku w Dąbiu- mostek prawdopodobnie został wyremontowany. Natomiast droga 

na osiedlu Armii  Krajowej we Włoszczowie  - wyjaśnił, że jest to teren spółdzielni jeżeli będzie 

możliwość przekazania terenu to droga zostanie wyremontowana. Natomiast wszystkie  drogi 

dojazdowe do osiedla zostały wyremontowane.  

Skarbnik Dariusz Górski –   odniósł się do wypowiedzi sołtysa Ryszarda Karpińskiego dot. 

budżetu oraz piecy powiedział, że: budżet uchwalany jest w grudniu i zostało uchwalone 

500 000 zł na dopłaty do wymiany źródeł. Natomiast uchwała budżetowa określa tylko kwotę 

którą gmina ma zamiar przeznaczyć w roku budżetowym na wymianę tych źródeł. A druga 

uchwała ustalała zasady do jakich źródeł ciepła dopłacamy. W pierwotnej uchwale były kotły 

węglowe, pelet oraz przyłącza gazowe. Pompy ciepła zostały dołożone uchwałą w miesiącu 

lutym i od miesiąca lutego wszyscy, którzy robili modernizację wymieniali na pompy ciepła 

mogli składać wnioski. 

Radny Michał Szafrański – zapytał o harmonogram oraz kolejność wypłat dotacji na dodatek 

węglowy  dla mieszkańców.  

Skarbnik Dariusz Górski – powiedział, że środki finansowe w budżecie zostały zatwierdzone     

i przekazane zostaną do OPS. Wypłaty będą realizowane w kolejności zgłoszeń. Dodał,                

iż kolejna transza wypłat w miesiącu październiku i listopadzie.  

Radny Zbigniew Woldański – podziękował za wyremontowanie pomnika św. Floriana oraz 

poprosił o zamieszczenie tabliczki informacyjnej zawierającej tekst pozwalający zobaczyć 

pomnik w kontekście historycznym. 

Do punktu 9 
Przewodniczący Rady  - stwierdził, iż został wyczerpany porządek obrad i zamknął obrady 

czterdziestej szóstej sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie.   

      

  

Protokołowała                                                          Przewodniczący Rady Miejskiej  

  

Monika Kozieł                                                              /-/ Grzegorz Dudkiewicz  

 


